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PROTOKÓŁ BR.0002.1.2025 
X Sesja Rady Miejskiej w Niemczy z dnia 24 stycznia 2025 roku 

 
1. Otwarcie sesji. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady rozpoczęto o godz. 12:15, a zakończono o godz. 14:00 tego samego dnia. 
Głosowanie w sprawie stwierdzenia prawomocności obrad, przeprowadziła 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy Edyta Mielnik. 
Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Borodajko Alicja ZA 

2 Cieleban Elżbieta ZA 

3 Dziedzic Paulina ZA 

4 Iwaniuk Wiktor nieobecny 

5 Korneluk Bartosz ZA 

6 Kossakowski Mateusz ZA 

7 Krasnodębska Sabina ZA 

8 Królczyk Adrian ZA 

9 Mielnik Edyta ZA 

10 Oleksiak Maria ZA 

11 Smęt Kamila nieobecna 

12 Śmigasiewicz Krzysztof ZA 

13 Wołek Zygmunt ZA 

14 Wrzesiński Miłosz ZA 

15 Zapotoczny Paweł ZA 
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Obecnych 13 radnych, nieobecnych 2 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 
do protokołu. 
Przewodnicząca obrad potwierdziła kworum. 
 
2. Przedstawienie porządku obrad.    
Porządek obrad przedstawia Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy Edyta Mielnik, 
który stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
O zmianę porządku obrad nie wniesiono. 
 

3. Przedstawienie kalendarza imprez Niemczańskiego Ośrodka Kultury zaplanowanych 
na 2025 rok. 
Temat zreferował Dyrektor Niemczańskiego Ośrodka Kultury Tomasz Dudlej. Dyrektor 
przedstawił prezentację multimedialna w zakresie działalności prowadzonej przez niego 
instytucji kultury. Omówił planowane do realiacji zarówno w 2025 roku jak I w latach 
kolejnych działania.  
Radny Miłosz Wrzesiński podziekował Dyrektorowi za owocną pracę na rzecz lokalnej 
społeczności. 
 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

4.a. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
cmentarza komunalnego w Niemczy, zlokalizowanego w obrębie Wojsławice, miasto 
Niemcza (Projekt Nr 1/2025).  Projekt został pozytywnie zaopiniowany podczas 
wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Niemczy w dniu 21.01.2025 
roku, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisi Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich Paulina Dziedzic. Radni nie mieli pytań. 
Przewodnicząca obrad zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla cmentarza 
komunalnego w Niemczy, zlokalizowanego w obrębie Wojsławice, miasto Niemcza 
(Projekt Nr 1/2025).  
Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Borodajko Alicja ZA 

2 Cieleban Elżbieta ZA 

3 Dziedzic Paulina ZA 

4 Iwaniuk Wiktor nieobecny 

5 Korneluk Bartosz ZA 
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6 Kossakowski Mateusz ZA 

7 Krasnodębska Sabina ZA 

8 Królczyk Adrian ZA 

9 Mielnik Edyta ZA 

10 Oleksiak Maria ZA 

11 Smęt Kamila nieobecna 

12 Śmigasiewicz Krzysztof ZA 

13 Wołek Zygmunt ZA 

14 Wrzesiński Miłosz ZA 

15 Zapotoczny Paweł ZA 

Uchwała została podjęta i otrzymała numer X/72/2025 z dnia 24.01.2025r. 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
4.b. o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Niemcza na lata 2025-2039 (Projekt Nr 2/2025). Projekt został pozytywnie 
zaopiniowany podczas wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Niemczy 
w dniu 21.01.2025 roku, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisi Infrastruktury 
Społecznej i Spraw Obywatelskich Paulina Dziedzic. Radni nie mieli pytań. 
Przewodniczca obrad zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Niemcza na lata 
2025-2039 (Projekt Nr 2/2025).   
Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Borodajko Alicja ZA 

2 Cieleban Elżbieta ZA 

3 Dziedzic Paulina ZA 

4 Iwaniuk Wiktor nieobecny 
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5 Korneluk Bartosz ZA 

6 Kossakowski Mateusz ZA 

7 Krasnodębska Sabina ZA 

8 Królczyk Adrian ZA 

9 Mielnik Edyta ZA 

10 Oleksiak Maria ZA 

11 Smęt Kamila nieobecna 

12 Śmigasiewicz Krzysztof ZA 

13 Wołek Zygmunt ZA 

14 Wrzesiński Miłosz ZA 

15 Zapotoczny Paweł ZA 

Uchwała została podjęta i otrzymała numer X/73/2025 z dnia 24.01.2025r.  
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
4.c. w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta i Gminy Niemcza na 2025 rok 
(Projekt Nr 3/2025). Projekt został pozytywnie zaopiniowany podczas wspólnego 
posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Niemczy w dniu 21.01.2025 roku, o czym 
poinformowała Przewodnicząca Komisi Infrastruktury Społecznej i Spraw Obywatelskich 
Paulina Dziedzic. Radni nie mieli pytań. 
Przewodniczca obrad zarządziła głosowaniew sprawie podjęcia uchwały w sprawie 
dokonania zmian w budżecie Miasta i Gminy Niemcza na 2025 rok (Projekt Nr 3/2025).  
Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Borodajko Alicja ZA 

2 Cieleban Elżbieta ZA 

3 Dziedzic Paulina ZA 
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4 Iwaniuk Wiktor nieobecny 

5 Korneluk Bartosz ZA 

6 Kossakowski Mateusz ZA 

7 Krasnodębska Sabina ZA 

8 Królczyk Adrian ZA 

9 Mielnik Edyta ZA 

10 Oleksiak Maria ZA 

11 Smęt Kamila nieobecna 

12 Śmigasiewicz Krzysztof ZA 

13 Wołek Zygmunt ZA 

14 Wrzesiński Miłosz ZA 

15 Zapotoczny Paweł ZA 

Uchwała została podjęta i otrzymała numer X/74/2025 z dnia 24.01.2025r. Uchwała 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Niemcza z działalności między sesjami.  

Burmistrz  Rafał Pawłowski omówił szczegóły spotkań jakie odbył w pierwszym miesiacu 
nowego roku. Podsumował m.in. efekty wpólpracy z powiatem dzierzoniowskim                       
w ramach ZIT w zakresie budowy ścieżki rowerowej w Gilowie. Burmistrz poinformował            
o rozmowach z WiK w zakresie bieżącego utrzymania sieci gminnej oraz porozumieniu             
z państwem Hanną I Tomaszem Nowakiem w zakresie uzgodnień nasadzeń I proccesu 
rewitalizacji botanicznej wyznaczonych miejsc w naszej gminie. Burmistrz poinformował 
o planowanym utworzeniu Lokalnej Grupy Działania, która będzie we współpracy                         
z innymi gminami będzie zajmowała sie promowaniem miejsc w naszej gminie godnych 
odwiedzenia. 
Burmistrz Rfała Pawłowski brał udział w spotkaniu środowisk wiejskich w celu 
pozyskania dobrych praktyk do działania w naszych sołectwach. 
Burmistrz pochwalił występ dzieci i młodzieży podczas tegorocznych jasełek. 
Radni nie mieli pytań. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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6. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych.   Przewodnicząca obrtad poinformowała 
o wpływie wniosku radnego Wiktora Iwaniuka w sprawie naprawy drogi w miejscowości 
Stasin. Burmistrz poinformował, że sprawa jest w toku rozpoznania.  
Zapytań i interpelacji nie odnotowano. 
 

7. Wnioski i zapytania Sołtysów.  

Sołtys Kazimierz Dziadkowiec zapytał o termin montażu lamp solarnych w Przerzeczynie-
Zdroju. Burmistrz Rafał Pawłowski poinformował, że w ramach Programu Polski Ład 
lampy będą montowane prawdopodobnie w maju tego roku. Sołtys zapytał czy były 
robione badania nowego wyznaczonego terenu pod cmentarz? Czy Pan Kosarewicz 
może ciągnąć wodociąg na działce która przeznaczona jest w Przerzeczynie-Zdroju na 
cmentarz? Burmistrz poinformował, że nie zna warunków tej działki i odpowie sołtysowi 
na piśmie. Sołtys poinformował o tym, że pojemniki do segregacji tworzyw sztucznych 
nie zostały opróżnione, zapytał również dlaczego nie ma na boisku wszystkich 
pojemników do segregacji a tylko do odpadów  zmieszanych? Pani Kamila Wegner 
Kierownik Referatu Budownictwa i Rozwoju Lokalnego poinformowała, że wymagane 
zgody na budowę cmentarza już są, a sieć kanalizacyjną I wodociągową można budować 
na terenach cmientarza, nie można budować ujęć wody. Sołtys zapytał również o termin 
budowy drogi powiatowej Przerzeczyn-Zdrój - Podlesie? Kierownik poinformowała, że 
do urzędu miasta wpłynął wniosek o uzgodnienie warunków budowy tej drogi z 
przeznaczeniem na deptak wyłączony z komunukacji samochodowej. Inwestycja jest na 
etapie projektowania zatem należy uzbroić sie w cierpliwość. Sołtys zapytał czy spółka z 
Pieszyc może zabierać tekstylia w workach jak inne odpady. 
Zastepca Burmistrza poinformował, że przepisy regulują kwestie odbioru tekstyliów 
inaczej niz pozostałe odpady, tekstylia należy przywozić do Punktów selektywnej zbiórki 
odpadów. Inna forma generuje zbyt wysokie koszty.  
Sołtys Czesław Piotrowski zapytał na jakim etapie gmina jest w zakresie usuwania 
skutków powodzi a w szczególności w miejscowości Wilków Wielki, udrożnienie rzeki, 
kanałów? Burmistrz poinformował, że sprawa odszkodowań jest w toku, gmina 
otrzymała potwierdzenie kontroli powstałych w naszej gminie szkód opisanych 
wczesniej i nie ma jeszcze ostatecznej decyzji w tej sprawie. 
 
8. Sprawy różne. 

Przewodnicząca obrad udzieliła głosu mieszkańcom Gminy Niemcza. Pan Ryszard 
Skroban złożył wniosek o obniżenie o 30 % wynagrodzenia Burmistrza, Zastepcy 
Burmistrza oraz diet radnych I przeznaczenie tyćh środków na rozwój sportu I rekreacji 
w gminie. Przewodnicząca obrad poprosiła o sformułowanie wniosku na piśmie I 
złożenie w biurze Rady Miejskiej w Niemczy. 
Pan Jan Cieleban zapytał Burmistrza o lampy solarne na drodzen nr 8, które sie nie 
świecą ponad miesiąc chciałby wiedzieć co wiadomo w tej sprawie? Czy w planie nowych 
punktów świetlnych w gminie został wzięty pod uwagę teren zjazdu z drogi nr 8 do 
Niemczy? Mieszkaniec zwrócił również uwagę na katastrofalny wg niego stan wiat 
przystankowych m. in. koło remizy strażackiej czy na osiedlu podmiejskim. Pan Jan 
Cieleban zapytał Przewodnicząca Rady Miejskiej o jej udział w spotkaniu w biurze PIS w 
Bielawie. Pani Przewodnicząca poinformowała, że brała udział w spotkaniu członków  PiS 
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nie ze względu na pełnioną przez nia funkcję a ze względu na zaproszenie Pana Ministra, 
którego działania wspiera. 
Zastepca Burmistrza Andrzej Osipowicz poinformował, ze na terenmie naszej Gminy 
zgodnie z wytycznymi ministerstwa każde przejście dla pieszych zlokalizowane na drodze 
krajowej musi być doświetlone stąd montowane instalacje, które zaczną świecić po 
dokonaniou ich ostatecznego odbioru. 
 
Burmistrz Rafał Pawłowski poinformował, że zdaje sobie sprawę o potrzebie wymiany 
wiat przystankowych, które będą brane pod uwagę w momencie pozyskania srodków 
finansowych.  
Radny Zygmunt Wołek zapytał o budowę linii kolejowej, co będzie ze stacją kolejową 
przy ul. Kolejowej, z tym budynkiem? Gdzie będzie stacja kolejowa? 
Burmistrz Rafał Pawłowski poinformował, że nie jest to inwestycja gminy, natomiast w 
masmediach przeczytał, że budynek przy ul. Kolejowej jest wystawiony przez PKP na 
sprzedaż. Natomiast PKP nie poinformowało o tym fakcie Gminy. 
Radna Paulina Dziedzic zaprosiła w niedzielę do Gilowa na organizację WOŚP. Burmistrz 
Rafał Pawłowski przekazał prezent mieszkańca Pana Dariusza Olszewskiego – klucz do 
bram miasta na licytację WOŚP. Przewodnicząca obrad poinformowała o fakcie 
przekazania na rzezcz OSP w Przerzeczynie-Zdroju trzy motopompy. 
 
9. Zamknięcie sesji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy Edyta Mielnik wobec wyczerpania porządku 
obrad o godz. 14:00 zamknęła posiedzenie X/2025 sesji Rady Miejskiej w Niemczy IX 
kadencji. 
Nagranie z sesji publikowane jest w archiwum na stronie 
https://niemcza.posiedzenia.pl/?  

 

Przewodnicząca  
 Rady Miejskiej w Niemczy 

(-) Edyta Mielnik 

 

 

 

 

 

 

 

 

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych. 


